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Minnesanteckningar delregional tjänstemannaberedning  
 
Fredag den 9 september kl. 13–14 
 
Mötet sker via Teams 
 
Deltagare:     
Birgitta Ender   
Eva Gustafsson   
Peter Södergren   
Pernilla Alriksson Nilsson   
Thomas Persson  
Helena Ozolins 
Cecilia Nilsson 
Anna Palmgren 
Camilla Andersson 
Dan Kjellsson 
Annika Forsgren 
 
Processledare  
Sjuksköterska från Sjöbo kommun (Therese Friberg) kommer att arbeta på 50 % som 
processledare för sydost. Till kallelsen ska uppdragsbeskrivning för processledare bifogas. 
Den bifogas även till dessa minnesanteckningar.1  
 
Workshopen  
Information från Workshop som ägde rum för samverkansgruppen den 3 juni ska redovisas 
för politiken vid kommande samverkansmöte den 23 september. Thomas Persson ansvarar 
för punkten. 
 
Konkretisera en aktivitetsplan 
Thomas Persson, Birgitta Ender och Eva Gustafsson tar fram ett utkast till aktivitetsplan som 
sedan konkretiseras i den operativa gruppen. 
 
Operativa gruppen 
Det finns behov av att kartlägga aktuella deltagare i den operativa gruppen. Uppdrag till 
Beatrice Walldén i uppdrag att kartlägga deltagare, listan kommer att skickas ut till denna 
grupp för eventuella korrigeringar. 
 
  

 
1 Bilaga 1 - Uppdragsbeskrivning, processledare 
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I HOPA 
Målet med projektet är att ge patienten en upplevelse av sömlös vård oavsett huvudman 
enligt intentionerna i HS-avtalet och att göra patienten mer delaktig i sin planering. 
 
Vid tjänstemannaberedningen beslutades att i första hand ska Skurup vara pilot och 
Tomelilla i andra hand.  
 
Intresse från kommun och primärvården ska ske till verksamhetsutvecklare Marie Busch 
(Lasarettet i Ystad). Marie.busch@skane.se 
 
Information om länsgemensamma psykiatripengarna  
Carola Teirfolk bjuds in till mötet den 23 september för att redovisa aktiviteter för statsbidrag 
2022 Annika Forsgren kontaktar Carola Teirfolk. 

 
Information om hur sommaren fortlöpt 
Punkten läggs på dagordningen till mötet den 23 september och samtliga representanter gör 
en kort beskrivning av sommaren. 
 
Dialog med politiken 
Vilka tankar finns angående kompetensförsörjning och vilka åtgärder kan och bör ske? 


